
DOM ZDRAVLJA PETRINJA
Matije Gupca 4, 44 250 Petrinja
Upravno vijede
URBROJ: 2176-123/02- 51-20
Petrinja, 28. sijedanj 2020.

Na temelju dlanka 27. Statuta Doma zdravlja Petrinja Urbroj: 2176-123/02-1104-19 od
29. listopada 2019. godine i alanka 11. Poslowika o radu Upravnog vije6a vijeca. Urbroj
2176-l21 02-4lo-l6. sa7ivam 47, siedpicu Upravnos viieda Doms zdravlja Petritrja za

31. sijeinja (petak) 2020. u 15:00 sati
Sjednica ie se o&Zati u prostorijama Ureda ravnatelja Doma zdravlja Petrinja,
R. Lopa5iia 1ts. Petrinja
Za sjednicu predlazem sljede6i

DNEVNI RED:

Usvajanje zapisnika sa 46 sjednice Upravnog vijeia-
Financijsko izvjeSee za prosinac 2019. godine
Plan decentmliziranih sredstva Doma zdravlj aPetnnja za 2020. godinu (popis
priodteta)
Prijedlog Odtuke o zaposlenju lijednika obiteljske medicine na neodredeno
wijeme u ordinaciji obiteljske medicine u Jabukovcu.
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DOM ZDRAVLJA PETRINJA
UPRAVNO VIJECE
44250 Petrinj!, Matije Gupca ,l
Urbroj: 2176-123/02-r320-20
Petrinja, 23. prosinca 2019. godine

ZAPISNIK SA 46 . SJEDNICE UPRAVNOG VIJECA
DOMA ZDRAVLJA PETRINJA

OdrZane dana 23. prosinca 2019. godine s podetkom u 15, 00. sati, u prostorijama Ureda

ravnatelja Doma zdravlja Petrinja, R.LopaSi6a I B.

Sjednici su bili nazoini sljedeii dlanovi Upravnog vije6a
L Zeljko Sofiii-predsjednik Upravnog vijeia
2. Tatjana Klari6,-dlan
3. Tihomi Cekovii, dlan
4. Blanka Juriii6 Grahovac.dlan
5 Marko Boltuiii- dlan

Ostali nazodni

l. Darko Jajdevii, dipl.itr, voditelj zapisnika
2. Renata StaneSi6, voditelj Odjela za ekonomsko-financijske poslove i

nabavu
DNEVNI Rf,D

l. Usvajanje zapisnika s 46. sjednice Upravnog vije6a
2. Financijsko izvjeS6e za studeni 2019. godine

3. Plan nabave Doma zdmvUa Petrinja za 2020. godinu.

4. Prijedlog Odluke o zaposlenju na neodredeno vrijeme prvostupnika medicinsko
laboratorijske dijagnostike u Domu zdravlja Petdnja.

5. Prigovor Jasmine Butorac, univ.mag.med.dent. na Odluku Upntrog vije6a

Doma zdravlja Petrinja, ur.broj. 2176-123102-1215-19 od 03. prosinca 2019.

godine u svezi zahtjeva za davanjem rl zakup poslovnog prostora Doma zdravlja
Pet nja.

6. Razno.

Zeljko Softii-predsjednik Upravnog vijeia pozdravio je prisutne dlanove Upravnog !ijeia
i urvrdio je Lvorum za 45. sjednicu Upravnog vijeia.

Predloieni dnevni red 46. sjednice dlanovi Upravnog vije6a jednoglasno su usvojili.

Ad, l. Predsjednik UV stavio je todku L dnevnog reda (usvajanje zapisnika s 45.sjednice

Uprar nog vrjeca na glaso\anje alanovima UV.
tlanovi Upravnog vijeca jednoglasno su prihvatili zapisnik s'15. sjednice Upravnog

vije6a.

Ad.2. Renata Stanesi6. voditelj odjela za ekonomsko financijske poslove i nabavu istakla

daje financijska situacija sliana kao u listopadu 20l9 godine. Dom zdravljaje u manjku u

iznosu od 423.000,00 kn. Izdaci za EU projekte iznose 471.000,00 kn. Obveze su se pove6ale

za 1.500.000,00 kn radi proiekata za opremu, koje su u prosincu 2019. godine plaiene u



iznosu od 1.250.000,00 kn. Zupanijaje uplatila decentralizirana sredstva, a sredstva za

koncesiiu i povised zdravstveni stanadard nisu plaiena. Troskovi su na nivou iz" listopada

2019. godine. Zeljko Softi6, predsjednik Upravnog vijeda Postavio je pitanje: " Sto ja sa

dugovima prema Domu zdravlja"? Ravnatelj je izvjestio daje Zavod za javno zdravstvo

Sisadko-moslavadke zupanije uplatio 8.000.00 kn, a sa bolnicim "Dr.lvo Pediiii" u Sisku

zaktjudena je nagodba o povratu duga. Presjednik Upravnog vijeia pitao.je:" Koliko Dom

zdravlja ima obveze prema izvodadima"?. Renata Stanesi6 istaklaje da obveza za opremu

iznosi 1.500.000,00 kn prema Stani6u i Juki6u. Obveza se vodi pod stavkom dugotrajna

imovina odnosno dodatna ulaganja na gradevinskim objektima. Fond za zastitu okoliia platio
je 1.250.000.00 kn u prosincu 201a. godine.

ilanovi Upravnog vijeia su prihvatili Financijsko izvje56e za studeni 2019. godine

Ad.3. Renata Stanesii istakla je da ie Plan nabave za 2020. godinu raden je u skladu s

linancijskim planom. PIan nabave je korigiran. Neki lijednici obiteljske medicine idu u zakup

prostora Doma zdravlja te 6e troskovi biti manji. U 2020. godini nemamo otvoren postupak

obziiom da svi postupci spadaju podjednostavnu nabavu. Dom zdravlja radit ie rebalans

Financijskog plana za 2020. godinu.

Clanovi Upravnog vije6a su prihvatili Plan nabave za 2020. godinu.

Ad,4. Ravnatelj je naglasio da DuSanka eulig, prvostupnica medicinsko laboralorijske
dijagnostike tijekom 2020. godine odlazi u mirovinu. Zbog togaje potebno zaposliti
prvostupnika medicinsko laboratorijske dijagnostike na neodredeno vrijeme.

elanoviUpravnog vije6ajednoglasno su prihvatili prijedlog Odluke o zaposlenju na

neodretleno vrijeme prvostupnika medicinsko laboratorijske dijagnostike u Domu zdravlja
Petrinja.

Ad.5 Ravnatelj Doma zdravljaje istakao daje prigovor Jasmine Butorac, univ.mag.med.
dent. protiv Odluke Upravnog vije6a Doma zdravlja Petrinja urbroj .21'76-123102-1215-19 od

03. prosinca 2019. godine neosnovan osim Sto je dostavljena Odluka Upravnog vije6a koja

nije stavljena u kovenu. Upravno vijeie nije nadleZno da rje5ava prigovore protiv svojih
Odluka . Napravljenje Zakljuaak kojim se odbacuje prigovor, a kojije takoder upuien na

Zupaniju. Zeljko Softi6, predsjednik Upravnog vijeia zatraiio je da se oditujemo na prigo!or
Sto zumiie i da navedemo tkoje dostavio Odluku. Ravnatelj je naglasio da se na prigovor ne

teba se oditovati.
Upravno vijede konstatiraloje da ie Strudna slurba Doma zdravlja pojasniti temeljem kojeg

pmvnog akta je donijeta Odluka i pobiti navode iz prigovora i donijeti zakljudak da nismo
nadlezni rjesavati prigovor Jasmine Butorac.

Ad.6, Predsjcdnik Upravnog vije6a postavioje pitanje Stoje s projektom u Gupievoj.
Ravnatelj je naglasio da ravnatelj Zavoda zajavno zdravstvo ne Zeli razgovarati, a da
ravnatelj Zavoda za hitnu medicinu nema novca. Ilavnatelj bolnice smatra da Dom zdravlja
treba snositi cjelokupne troskove. Ordinacije obiteljske i dentalne medicine ne uzimamo u

mzmatranje. Od projekta u Gupdevoj neiemo odustati, a kod Zupana organizirat iemo
sastanak naglasio je ravnatelj Doma zdravlja. Predsjednik Upravnog vije6a posta\io je
pitanje:" Tkoje vlasnik objekta u Gupdevoj i kako se upravlja s objektom"?. Ravnatelj je
istako daje razgovaro s Zupanom da se u projekt ukljudi RMvojna agencija "SIMORA", da

dio sredstava od 4070 sufinancira Zupanija. Zdravstvenc ustanove korisle prostor bez najma.



pot 
"tnoj".u.pi*ti 

natjeaaj za koristenje prostora ili da Zupanija donese odluku da

zdravstvene ustanove koristte prostor Doma zdravlja bez naknade

Donesenje Zakljuaak da se od projekta energelske ueinkovitosti za zgradu u Petrinji, Matije
Gupca 4, ne odustaje.

Predsjednik Upravnog vije6a postavioje pitanjea'Stoje sa stanjem radova u Glini" i da li
imamo zapisnike i biljeske s kordinacije odnosno nadzora.
Ra\.natelj je istako du su postaviti paneli, rok za izvodenje radovaje osam mjeseci.

Predsjednik Upravnog vijeia traiioje da se sluZbene biljeSke s kordinacije dostave Upravnom
vijeiu.

Sjednica Upravnog vijeda zakljuaenaje u 15, 40 sati

VIJECA

Zapisnilar
Darko Jajaevii

Dostaviti:
l. elanovima Uprar.nog vijeia
2. Ravnatelju
3. Pismohrana



DOM ZDRAVLJA PETRINJA
Upravno vije6e
Urbroi't 217 6-123102-7 6 -20

Petrinia 31. sijeisnj 2020' godine

Na temeliu (lanka 26 Slarula Doma zdravlja Petrinja' ur' broj: 2176-123'02-1.104-ls od

z,i iiriiri"a"'io:[l*"a-in.. upru'no 
"i.jtt"'Doma 

ziravlja Petrin'la na s\ojoj 4T siednici

odrzanoi dana 31. sijednja 2020 godine donosi sljede6u

ODLUKU

I lsvaia se Financiisko izviesde za prosinac 20l9 godine

ii"^i"iitt" i^i.ie" - piosinac 2ble godine saslavni je dio ove odluke

Ova Oiluka srupa na snagu s danom donosenja

1.

2.

3.

VIJECA

Dostavlja se:

l. ehnovi UPravnog vije6a

2. Ravnatelj
3. Spis
4. Pismohrana


